
Palermo po Zukanovica? Foschi i agent zaprzeczają
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W ostatnich dniach pojawiają się doniesienia o możliwej sprzedaży Ervina

Zukanovica, po zaledwie pięciu miesiącach jego pobytu w zespole

Giallorossich. W ostatnich plotkach pojawił się zespół Palermo. 

 

O doniesieniach nie wie nic agent piłkarza, Silvano Martina, który w wywiadzie dla 

gazzettagiallorossa.it, mówi:

- Na ten moment z nikim nie rozmawiałem. Ervin wraca do Rzymu i udaje się na

zgrupowanie. Nie wiem co zdarzy się potem.

 

Zainteresowaniu graczem zaprzecza Rino Foschi, dyrektor sportowy Palermo. W

wywiadzie dla pagineromaniste.com mówi:

- Zukanovic, Gyomber i De Sanctis? Nie ma żadnych negocjacji odnośnie każdego z

tej trójki. Zaprzeczam, że są jakiekolwiek otwarte negocjacje co do tych trzech

graczy. Są szanse na otwarcie transakcji? Nie.
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